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-  

De Rooie Rakker 

MW. BIJKERK – TE WINKEL EN MW. BLANCHARD 70 JAAR PVDA-LID! 

Op 1 mei, de Dag van de Arbeid, ontving mw. Bijkerk–te Winkel ontving een zilveren PvdA-speld, vanwege 

haar 70-jarig lidmaatschap van de PvdA. Fractievoorzitter Marjan van Giezen kwam haar persoonlijk 

feliciteren en de speld overhandigen. Mw. Bijkerk–te Winkel is 95 jaar maar nog gezond en goed ter been. 

“70 jaar lid, zo’n speldje mag ik niet vaak overhandigen! De PvdA afdeling Leidschendam-Voorburg is 

bijzonder trots op u!”, aldus Marjan van Giezen. 

Datzelfde geldt ook voor mw. C. Blanchard, die eveneens het 70-jaar-speldje mocht 

ontvangen. Beide dames zijn daarmee lid vanaf de dag van oprichting van de Partij van de 

Arbeid, die eveneens 70 jaar bestaat. Leden om trots op te zijn! 

Daarnaast heeft de PvdA Leidschendam-Voorburg nog een aantal mensen in het zonnetje 

mogen zetten. Alle 70-plussers ontvingen een sociaal-democratisch rode (en ecologisch 

‘groene’) 1-mei-roos van het PvdA-bestuur. Mw. E. Koopmans en dhr. P. Waardenburg 

ontvingen het speldje vanwege het 65-jarig lidmaatschap. Een aantal leden ontving een 

speldje vanwege het 25-jarig lidmaatschap dan wel het 50-jarig lidmaatschap.  

De PvdA feliciteert al deze leden met hun mooie speld en bedankt hen voor hun trouwe 

lidmaatschap!  
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Verder in dit nummer: blz. 2 Namen en adressen; 4  
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COLOFON 
 

Afdelingsbestuur 

Leidschendam-Voorburg: 

(met portefeuilles) 

 

VOORZITTER, VACATURE 

 

Michel van der Holst  

WEBMASTER 

tel. 06-30344890; e-mail: 

m.vander.holst@tele2.nl  

 

André Rodenburg  

SECRETARIS, WND. VOORZITTER 

 tel. 3870378; e-mail: 

andre.rodenburg@gmail.com  

 

Jac. Wolters  

PENNINGMEESTER, LEDENZAKEN  

tel. 070 3273638; email: 

jj.wolters@gmail.com;  

 

NL89 RABO 0383 5164 71 

ten name van PvdA  

Leidschendam-Voorburg 

 

Wijk- en Ombudsteam 

 

TREKKER: Jacob Zuurmond 

tel. 06-37331356,  

VERDERE LEDEN: Cemil Altay, 

Marjan van Giezen en Michel 

van der Holst 

 

Sociale media 

 

E-MAIL: voorburg@pvda.nl  

WEBSITE: leidschendam-

voorburg.pvda.nl 

TWITTER: @PvdALdmVbg  

 

Gemeentebestuur 

  

Nadine Stemerdink  

WETHOUDER – Portefeuille:  

Werk en inkomen, incl. DSW, 

jeugdwerkgelegenheid; 

Sport; Buurt- en wijkgericht 

werken; Openbare ruimte; 

Personeel & Organisatie. 

Project Leidsenhage.  

Derde locoburgemeester.  

tel. 3009398; e-mail: 

n.stemerdink@lv.nl 

 

Gemeenteraadsfractie  

Leidschendam-Voorburg 

 

Marjan van Giezen  

FRACTIEVOORZITTER 

tel. 06-29 564 484;  

e-mail: mjha.van.giezen 

@leidschendam-voorburg.nl 

 

Cemil Cenk Altay  

RAADSLID 

tel. 06-24297893;  

e-mail: cemilcenk@live.nl  

 

Delroy Blokland 

RAADSLID  

 tel. 06-26314758; e-mail: 

delroyblokland@gmail.com  

 

 

 

 

Landelijk  

 

Michiel Servaes  

LID TWEEDE KAMER, WOORDVOERDER 

EUROPA; e-mail: 

m.servaes@tweedekamer.nl  

 

PARTIJBUREAU:  

Herengracht 54;  

Postbus 1310,  

1000 BH Amsterdam;  

tel 0900-9553  

(weekdagen 09:00 tot 17:00 

uur, lokaal tarief),  

 e-mail: info@pvda.nl; of 

ledenadministratie@pvda.nl. 

 

LANDELIJK PVDA OMBUDSTEAM  

070-3182742 

 

CONTACTPERSOON REGIO 

HAAGLANDEN: Egon Adel 

eadel@pvda.nl  

 

PvdA Gewest Zuid-Holland  

 

GEWESTBESTUUR:  

e-mail: zholland@pvda.nl;  

website: 

www.zuidholland.pvda.nl  

 

STATENFRACTIE  

e-mail: pvda@pzh.nl;  

 

LEDEN GEWESTELIJK BESTUUR:  

Annelies Pilon,  

tel. 06-10 820 321; e-mail: 

anneliespilon@hotmail.com  

 

Martin Oosterheert,  

tel. 06-55804454, e-mail: 

moost2010@hotmail.com  

 

 

 

 

  

mailto:m.vander.holst@tele2.nl
mailto:andre.rodenburg@gmail.com
mailto:voorburg@pvda.nl
mailto:n.stemerdink@lv.nl
mailto:mjha.van.giezen@leidschendam-voorburg.nl
mailto:mjha.van.giezen@leidschendam-voorburg.nl
mailto:delroyblokland@gmail.com
mailto:m.servaes@tweedekamer.nl
mailto:info@pvda.nl
mailto:ledenadministratie@pvda.nl
mailto:eadel@pvda.nl
mailto:zholland@pvda.nl
http://www.zuidholland.pvda.nl/
mailto:pvda@pzh.nl
mailto:anneliespilon@hotmail.com
mailto:moost2010@hotmail.com
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COLUMN 

ARMOEDE 
Door Michel van der Holst 
Ik praat veel met collega’s en mensen op straat. Één van de onderwerpen die op dit moment 

vaak ter sprake komt is de toegenomen armoede, de stand van de economie en dat mensen 

met veel moeite zelfs hun rekeningen kunnen betalen. Er zijn zelfs mensen bij die helemaal 

hun rekeningen niet kunnen betalen en daardoor zelfs niet rond komen. Oorzaak ligt vooral 

in het feit, dat mensen tegenwoordig snel voor het minste of geringste ontslagen worden en 

maar moeilijk een nieuwe baan kunnen vinden. En als ze dan een baan vinden, is dit vaak 

voor minder uren en minder geld. 

Werkgevers maken er steeds meer een sport van om zoveel mogelijk op de werknemer af te 

wentelen. Neem de reiskosten. Er zijn bijna geen werkgevers meer die dit vergoeden, dit terwijl 

er wel verwacht wordt, dat de werknemer toch vooral op tijd op het werk verschijnt en de 

werknemer daar toch behoorlijke kosten voor moet maken. 

Tevens is een vast contract in deze tijd zelfs onmogelijk geworden. Gelukkig zijn er inmiddels 

economen aan het opstaan, die inzien dat dit tij gekeerd moet gaan worden. Immers consumenten 

zijn niet bereid om bestedingen te doen, wat zeer slecht is voor de groei en de economie. Het is 

vooral de gewone werknemer, die veel heeft moeten inleveren. De crisis is op de gewone man 

afgewenteld en de gewone man heeft voor de crisis moeten opdraaien. Dit terwijl het toch vooral 

de banken en de werkgevers zijn die de crisis veroorzaakt hebben. Zij maken inmiddels hele dikke 

winsten, terwijl de gewone werknemer er niet op vooruit gaat, maar er steeds meer op achteruit 

gaat. De economen zien dit steeds meer in en roepen werkgevers op om de lonen weer te gaan 

verhogen. Dit zet uiteindelijk de bestedingen weer aan, waardoor het weer beter gaat met de 

economie. Als dit niet gebeurt, zal de volgende crisis zich snel aandienen. We zien op dit moment 

immers geen groei, de werkloosheid blijft gelijk en zal nauwelijks dalen en het consumenten-

vertrouwen is weer aan het dalen. 

Het is dan ook belangrijk, dat werkgevers niet hun eigen kuil gaan graven, maar meer compassie 

gaan hebben met de gewone werknemer. Belangrijk is het de lonen weer te gaan verhogen en de 

werknemers een eerlijk salaris te gunnen. Indien werkgevers dit weigeren te doen, zal het steeds 

slechter gaan met hun bedrijven, waardoor de winsten weer zullen afnemen. Beter is het, dat de 

werkgevers zelf gaan inleveren en dit geven aan de gewone werknemers. De werkgever is immers 

rijk genoeg en kan daardoor de werknemer eindelijk ook een goed leven gaan gunnen. 
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VAN DE WERKGROEP HUURDERS 

HUURTOESLAG IN GEVAAR 
Door Anita Engbers 
Het Woonakkoord dat de regering heeft gesloten met D66, ChristenUnie en SGP heeft geleid 

tot een huurprijsexplosie. De uitgaven aan huurtoeslag zijn navenant gestegen. Vervolgens is 

het instrument van passend toewijzen weer van stal gehaald, mede om die uitgaven aan 

huurtoeslag te beteugelen. En omdat dat niet genoeg zoden aan de dijk zet, overweegt Blok 

nu om te morrelen aan de systematiek van de huurtoeslag zodat huren voor de laagste 

inkomens nog duurder gaat worden dan het  nu al is. In een helder artikel op Follow the 

Money zet Peter Hendriks uiteen dat dat  niet mogelijk is zonder de betaalbaarheid van het 

wonen verder onder druk te zetten. Tenzij er compenserende tegenmaatregelen genomen 

worden. Maar daar hoor je Blok niet over. 

https://www.ftm.nl/artikelen/het-kabinet-gaat-het-mes-in-de-huurtoeslag-zetten 

Gelukkig heeft onze partij bij monde van Albert de Vries al laten weten niet mee te willen gaan in 

de plannen van Blok: “De extra uitgaven aan huurtoeslag van dit jaar zullen in de zomer 

gecompenseerd worden bij het koopkrachtbesluit en met betrekking tot een stelselwijziging komt 

de PvdA binnenkort met een eigen voorstel.” Het onderliggende probleem is een desastreus 

volkshuisvestingsbeleid dat – in strijd met de Grondwet -  de woningnood doet stijgen en dat 

vooral beoogt om de sociale huursector te marginaliseren ten gunste van de vrije markt. Het 

gevaar blijft levensgroot dat een volgende, rechtse regering doorgaat op de door Blok ingeslagen 

weg en de woningnood op alle fronten zal vergroten. 

Blok liegt 
Jaarlijks publiceert de minister een circulaire over het huurprijsbeleid. In de meest recente 

circulaire schrijft Blok dat huurders die een inkomensdaling meemaken, recht krijgen op 

huurverlaging. Daarvoor is een wijziging nodig van het Burgerlijk Wetboek en de Uitvoeringswet 

huurprijzen woonruimte. Nadat wij daar in onze vorige nieuwsbrief de aandacht op hebben 

gevestigd, heeft Albert de Vries in de Tweede Kamer gevraagd wanneer hij het wetsvoorstel 

tegemoet kan zien. De minister heeft geantwoord, dat hij daar niets voor voelt. De Vries heeft 

daarom nu een motie ingediend. 

Hierbij een link, die naar de circulaire leidt. De passage over huurverlaging na inkomensdaling 

staat op pagina 13: 

https://www.rijksoverheid.nl/documenten/circulaires/2016/02/16/huurprijsbeleid-voor-de-

periode-1-juli-2016-tot-en-met-30-juni-2017 

Energieprestatievergoeding en woonlastenwaarborg 
Natuurlijk zijn wij van de Werkgroep Huurders voor het Convenant Energiebesparing Huursector: 

eind 2020 een gemiddeld energielabel B. Juist huurders met een laag inkomen wonen vaak nog in 

een woning met een laag energielabel en hebben dus extra hoge stookkosten. Sommige 

corporaties hebben de verduurzaming van hun bezit voortvarend ter hand genomen. Anderen 

huiveren omdat energetische maatregelen hen mogelijk meer kosten dan opleveren. Om 

corporaties te stimuleren tot renovaties die leiden tot nul-op-de-meterwoningen, heeft de Tweede 

Kamer bij wet geregeld dat de verhuurder en de huurder dan een energieprestatievergoeding 

(EPV) overeen kunnen komen. De Minister gaat nu onderzoeken of zo’n EPV ook in te zetten is voor 

labelsprongen, die wel de goede kant op gaan maar nog niet helemaal leiden tot nul-op-de-meter. 

Bovendien gaat hij uitzoeken hoe de verduurzaming van het corporatiebezit en de verplichting tot 

passend toewijzen op elkaar kunnen worden afgestemd. 

https://www.ftm.nl/artikelen/het-kabinet-gaat-het-mes-in-de-huurtoeslag-zetten
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/circulaires/2016/02/16/huurprijsbeleid-voor-de-periode-1-juli-2016-tot-en-met-30-juni-2017
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/circulaires/2016/02/16/huurprijsbeleid-voor-de-periode-1-juli-2016-tot-en-met-30-juni-2017
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Een van onze leden, Menno Hilverts, heeft over de Wet EPV veelvuldig contact gehad met Albert 

de Vries. Op aanraden van Menno heeft Albert een motie ingediend die de Minister oproept om bij 

Algemene Maatregel van Bestuur de systematiek van de woonlastenwaarborg op te nemen in de 

wet, zodat de totale woonlasten niet zullen toenemen. De motie is aangenomen. En de Minister 

heeft aangegeven dat hij snel met Aedes en de Woonbond gaat praten over de woonlasten-

waarborg, een instrument dat die twee organisaties samen ontwikkeld hebben. 

Gelukkig biedt de wet ook nu al een uitweg: huurders kunnen namelijk naar de Huurcommissie 

stappen als ze het niet eens zijn met de energieprestatievergoeding. De Huurcommissie zal zich 

dan uitspreken over de redelijkheid van de betalingsverplichting. We kunnen ons niet voorstellen 

dat de Huurcommissie een stijging van de totale woonlasten redelijk zou vinden. 

Reclame voor de Huurcommissie! 
Als het aan de VVD ligt, verdwijnt de Huurcommissie. Dat maakt het makkelijker voor verhuurders 

om hun huurders een poot uit te draaien en het onderhoud van de woning te verwaarlozen. Het 

komt Blok daarom goed uit, dat steeds minder huurders gebruik maken van de laagdrempelige 

mogelijkheid om via de Huurcommissie hun recht te halen. Daarom doen we hierbij een oproep 

aan al onze leden, die wethouder of gemeenteraadslid zijn: regel dat op de website van je 

gemeente onder de knop wonen voorlichting komt te staan over de Huurcommissie. De 

Huurcommissie is vast bereid om op verzoek mee te werken aan een geschikte tekst. 

HUURTOESLAG BLIJFT IN STAND 
door Albert de Vries, lid Tweede Kamer  
De huurtoeslag blijft gewoon in stand. Deze week ontstonden er verhalen over een korting op 

de toeslag om daarmee een gat in de begroting te dekken, maar dat is onzin. De afgelopen 

jaren zijn tegenvallers op de huurtoeslag telkens opgevangen zonder dat dit ten koste ging 

van huurders. Van bezuinigingen op de huurtoeslag is nu opnieuw geen sprake. De koopkracht 

van ouderen en huurders staat al genoeg onder druk. Daarom wil de PvdA juist dat het 

kabinet op Prinsjesdag in de begroting voor volgend jaar maatregelen neemt om hen 

tegemoet te komen. 

Iedereen moet kunnen rekenen op een betaalbare huurwoning. Betaalbaar en prettig wonen. De 

huurtoeslag biedt mensen met een laag inkomen de extra ondersteuning die nodig is. Daarom gaat 

er deze kabinetsperiode ruim 1 miljard euro extra op jaarbasis naar de huurtoeslag, zodat de lage 

inkomens gecompenseerd worden voor de huurstijgingen. Betaalbaar en prettig wonen, dat is waar 

de PvdA voor staat, ook in 2017. Ik krijg veel mails van mensen die zich zorgen maken vanwege de 

berichtgeving deze week. Om tegengewicht te bieden tegen de indianenverhalen die er soms 

verschijnen, hier een aantal feiten: 

Er lopen studies naar het stelsel van huurtoeslag; dat steunen wij omdat het huidige systeem 

omslachtig is en tot rare inkomenseffecten kan leiden. Ons uitgangspunt is dat de koopkracht van 

huishoudens met lage inkomens door eventuele stelselwijzigingen niet aangetast mag worden. 

Onze inzet is er juist op gericht om die te verbeteren. Eind mei zijn er berichten verspreid over 

varianten in die studies die tot fors lagere uitgaven van de huurtoeslag zouden leiden. Wij weten 

één ding zeker: die varianten maken geen schijn van kans.  

Er is bij de voorjaarsnota gemeld dat er opnieuw een overschrijding in de huurtoeslag is. Die 

overschrijding komt naar onze opvatting doordat de uitgaven stelselmatig te laag geraamd 

worden. In de vorige jaren waren er ook tekorten; sinds de PvdA weer in de regering zit worden 

die tekorten jaarlijks gecompenseerd. Dat gaat dus niet ten koste van de huurder. Dat zal ook dit 

jaar gebeuren bij de vaststelling van het koopkrachtplaatje. Minister Blok heeft dit 31 mei op mijn 

vraag in de Kamer bevestigd. 
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OPROEP 

WORD INTERVIEWER BIJ DE WBS 
Van: www.wbs.nl  
 

Deze zomer doet de Wiardi Beckman Stichting onderzoek naar oud worden in Nederland. Zo'n 

honderd PvdA-leden in het land helpen ons met interviewen. In hun eigen stad of dorp nemen 

ze interviews af volgens de methode van Van Waarde. Doet u ook mee?  

Van Waarde Lokaal is het onderzoeksproject van de Wiardi 

Beckman Stichting naar de manier waarop de hervormingen rond 

werk, zorg en onderwijs uitpakken in het dagelijks leven van 

mensen in het land. We paren diepte-interviews aan literatuur-

onderzoek, bediscussiëren de bevindingen met betrokken 

wetenschappers en formuleren ten slotte adviezen aan lokale en 

landelijke politici.  

De interviews die we de afgelopen anderhalf jaar al hielden 

(vooral rond het thema werk) lees je op onze website 

www.vanwaardelokaal.nl! 

Vrijwillige interviewers die zich al hebben aangemeld komen uit Uden, Nijmegen, Heerenveen, 

Hoogeveen, Leeuwarden, Heiloo, Alkmaar, Haarlem, Horst aan de Maas, Peel en Maas, Delft, 

Almere, Amersfoort, Rotterdam, Utrecht, Oud-Bijerland, Zwolle/Zwartewaterland en Zutphen. 

Doet Leidschendam-Voorburg ook mee?  

Alleen met hulp van deze interviewers lukt het ons door te dringen in de haarvaten van de 

samenleving en de noden en wensen op te tekenen van mensen in de wijken en zorginstellingen in 

verschillende delen van het land. Doordat de interviewers lokaal geworteld zijn, is het ook beter 

mogelijk verbinding te zoeken met de lokale politiek, om zo nodig lokaal beleid bij te sturen.  

Aanmelden kan tot eind juni via vanwaardelokaal@wbs.nl. De interviews worden afgenomen tot 1 

oktober 2016, de resultaten van het onderzoek volgen kort daarna.  

LEERGANG “LOKAAL IDEAAL” 
PvdA Haaglanden 
Om alvast te noteren: de  afdelingen Den Haag, Delft, Leidschendam-Voorburg, Pijnacker-

Nootdorp Rijswijk, en Zoetermeer organiseren een leergang die deelnemers laat kennismaken 

met de belangrijkste facetten van de lokale politiek en de PvdA als actieve ledenpartij. 

De leergang is in eerste instantie bedoeld om PvdA’ers (en mensen die de PvdA een warm hart 

toedragen) te interesseren voor de diverse mogelijkheden om politiek actief te worden in en voor 

de partij – als bestuurslid, campagne-activist, een Ombudsteam of kandidaat voor de 

Gemeenteraadsverkiezingen in 2018 zich oriënteren op wat dat inhoudt. 

De leergang bestaat uit 6 modules van elk 2 uur (om de 14 dagen) en een bezoek aan de Tweede 

Kamer, in de periode van 21 september tot en met 14 december 2016. Meer informatie bij André 

Rodenburg, andre.rodenburg@gmail.com 06-22667224. Na de zomer meer details over de locaties 

(bij de deelnemende gemeenten) en aanmelding.   

  

http://www.wbs.nl/
http://www.vanwaardelokaal.nl/
mailto:vanwaardelokaal@wbs.nl
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AGENDA AFDELINGSVERGADERING 22 JUNI 
Van het bestuur 
Op woensdagavond 22 juni (tussen 20 en 22 uur) roepen we alle leden van de PvdA-afdeling 

Leidschendam-Voorburg op voor de Afdelingsvergadering (ALV) in wijkcentrum De Groene 

Loper aan het Van Royenplein 1, Voorburg-Bovenveen. Inloop met koffie of thee vanaf 19.30 

uur. De locatie is op loopafstand van halte Mgr. Van Steelaan van tram 2 of bus 23  

Op de agenda: 

1. Opening en mededelingen 

2. Vaststelling jaarverslagen over 2015: 

a. Politiek jaarverslag fractie (zie Rooie rakker #2 van 2016, blz. 6 t/m 8) 

b. Afdelingsjaarverslag door het bestuur (idem #2, blz. 5 t/m 6) 

c. Financieel jaarverslag en bericht van de kascontrolecommissie 

(ter vergadering beschikbaar of vooraf op te vragen bij de penningmeester) 

3. Verkiezing nieuw afdelingsbestuur (zie voordracht kandidaten blz. 9/10 hierna) 

 

pauze 

 

4. Discussie over actuele lokale politiek en prioriteiten voor de periode tot de 

raadsverkiezingen in 2018 (met wethouder Nadine Stemerdink en de leden van de 

raadsfractie, Marjan van Giezen, Delroy Blokland en Cemil Cenk Altay)  

5. Rondvraag en sluiting 

 

afsluitende borrel 

 

VOORDRACHT NIEUWE BESTUURSLEDEN 
 

Gevolgde procedure 
De selectiecommissie bestaand uit André Rodenburg (aftredend bestuurslid van de afdeling) en 

Martin Oosterheert bestuurslid van het gewest Zuid-Holland) heeft gesproken met vijf nieuwe 

bestuurskandidaten die zich na de oproep in de vorige Rooie Rakker (april 2016) hebben gemeld. 

Daaruit is een voordracht gekomen die – na terugkoppeling van de gesprekken aan Marjan van 

Giezen als fractievoorzitter in de raad en de aanblijvende bestuursleden – aan de kandidaten is 

voorgelegd. Er is een kandidaat die na de voordracht zich heeft teruggetrokken. 

De voorzitter, secretaris en penningmeester worden in functie gekozen. Dit moeten verschillende 

personen zijn. De afdelingsvergadering bepaalt de totale omvang van het bestuur. Alle overige 

taken (zoals ledenadministrateur, contactpersonen voor fractie en regio en plaatsvervanger-

schappen) kan het bestuur onderling verdelen. Voor sommige taken (campagne- en ombudsteam, 

beheer van de website en redactie ledenblad, organisatie van themagroepen en -bijeenkomsten) 

kunnen we ook mensen buiten het bestuur inzetten. Vrijwilligers daarvoor blijven altijd welkom! 

Er zijn dus in totaal 6 beoogde leden (4 nieuwe en 2 aanblijvende) voor het nieuwe bestuur zoals 

we dat aan de Afdelingsvergadering (ALV) voorstellen. Als de ALV hiermee instemt, geldt de 

(her)benoeming voor allen 2 jaar, dus tot en met de ALV voorjaar 2018, tenzij zich individuele 

omstandigheden zouden voordoen zoals verhuizing naar een andere afdeling of het aanvaarden van 

een functie die niet met het bestuurslidmaatschap is te combineren. Door de ALV in het voorjaar 

van 2018 kunnen deze leden in principe opnieuw benoemd worden. 
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Van toepassing zijnde regels: 

 

Statuten PvdA, hoofdstuk 3. Geledingen van de partij art. 6 De Afdeling 
[…]  

8. Het hoogste gezag in een afdeling ligt bij de afdelingsvergadering. Voor een 

afdelingsvergadering worden alle leden van de afdeling uitgenodigd. Een afdeling organiseert 

minstens twee maal per jaar een afdelingsvergadering. 

9. Een afdeling wordt bestuurd door een bestuur waarvan alle leden telkens voor een periode van 

twee jaar worden gekozen uit de leden van de afdeling door de afdelingsvergadering.  

In afwijking van het bepaalde in de eerste volzin kan de afdelingsvergadering, met inachtneming 

van wat daarover in de reglementen is bepaald, besluiten de leden van het afdelingsbestuur voor 

een periode van hoogstens 4 jaar te kiezen, mits minstens tweejaarlijks verkiezingen voor leden 

van het bestuur worden gehouden.  

Leden van het afdelingsbestuur treden in functie op de dag nadat de afdelingsvergadering de 

bestuursleden heeft gekozen.  

[…] 

Reglementen PvdA: Artikel 2.2. De afdelingsvergadering 
[…]  

3. De uitnodiging wordt schriftelijk verstuurd, maar kan digitaal verstuurd worden aan leden die 

hebben aangegeven dat hun e-mailadres voor partijberichten gebruikt mag worden. 

4. De uitnodiging voor de afdelingsjaarvergadering dient de leden tijdig te bereiken, waarna zij 

minstens 14 dagen de gelegenheid hebben voorstellen in te dienen en namen te noemen voor de 

te verkiezen functies. Deze voorstellen dienen uiterlijk 7 dagen voor de jaarvergadering bij de 

leden te zijn bezorgd.  

[…] 

 

Reglementen PvdA: Artikel 2.5. Het afdelingsbestuur 
1. Het afdelingsbestuur bestaat uit minstens 3 door de afdelingsvergadering op de jaarvergadering 

gekozen leden, waarbij elk lid deel uitmaakt van de afdeling.  

De voorzitter, secretaris en penningmeester worden in functie gekozen. 

De afdelingsvergadering bepaalt het aantal leden van het afdelingsbestuur. 

2. In functie gekozen bestuurslidmaatschappen worden vervuld door verschillende personen. 

Wanneer zich geen kandidaat meldt voor een in functie gekozen bestuurslidmaatschap, kan één 

persoon gedurende ten hoogste zes maanden maximaal twee in functie gekozen bestuurs-

lidmaatschappen combineren. Voor deze combinatie is instemming van de afdelingsvergadering 

vereist. Het partijbestuur kan deze termijn verlengen. […] 

4. De leden van het afdelingsbestuur kunnen te allen tijde, samen of afzonderlijk, door de 

ledenvergadering als lid van het bestuur worden ontslagen. 

5. De leden van het afdelingsbestuur treden tweejaarlijks af op de jaarvergadering, maar zijn 

terstond herkiesbaar. Bij tussentijds aftreden van een bestuurslid kan de afdelingsvergadering in 

de opengevallen plaats voorzien, mits deze verkiezing is geagendeerd. Indien een in functie 

gekozen bestuurslid tussentijds terugtreedt of wordt ontslagen, dan voorziet de 

afdelingsvergadering uiterlijk in de eerstvolgende jaarvergadering in de vacature. 

6. Voor zover in de statuten of de reglementen niet anders is bepaald, is het afdelingsbestuur 

verantwoordelijk voor de uitvoering van de taken van de afdeling. […] 
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Voorzitter: 
Mijn naam is Jochem Streefkerk, geboren in 1991 in Gorinchem. Als onderwijsjurist houd ik mij 

dagelijks bezig met het adviseren van uiteenlopende kennis- en onderwijsinstellingen, 

koepelorganisaties en overheden. Eerder heb ik mij in verschillende rollen en functies intensief 

beziggehouden met de organisatie van mensen en verenigingen. 

Na mijn verhuizing naar Voorburg in 2015, heb ik in de afgelopen maanden 

op verschillende manieren kennis kunnen maken met onze afdeling. We 

zijn aanwezig in de lokale politiek, maar er zijn ook nog heel veel kansen 

die vanuit de vereniging opgepakt kunnen worden. Die constatering heeft 

mij enthousiast gemaakt voor het vervullen van een bestuursfunctie 

binnen de afdeling. Vanuit verschillende andere verenigingen heb ik me 

eerder ook al ingezet om sociale en maatschappelijke verbanden te helpen 

groeien. Het verbinden van mensen, organisaties en overheden vind ik 

daar een van de leukste onderdelen van en is ook een belangrijk deel van 

mijn dagelijkse werk als onderwijsjurist. Met die ervaring en motivatie ga 

ik graag aan de slag binnen het bestuur en ik ben dan ook erg blij met de 

hele voordracht van de selectiecommissie. Het lijkt erop dat we met een 

goed team, gevuld met veel verschillende ervaringen, een frisse wind door de afdeling kunnen 

laten waaien. Bent u er op 22 juni bij om daar een stem aan te geven? 

Secretaris: 
Ik ben Carl Schmitz, geboren te Den Haag in 1971 (44 jaar). Wat beweegt 

mij om mee te helpen in de partij, allereerst is er blijkbaar weinig animo 

van een nieuwe generatie om mee te helpen, waar dat aan ligt is mij niet 

geheel duidelijk, maar ik wilde in ieder geval wel mijn steentje bijdragen. 

Ik ben zeer sociaal betrokken, heb veel meegemaakt met sociaal onrecht 

en alle ervaringen die daarmee gepaard zijn, de goede en de slechte 

dingen. Er is veel goeds gedaan door de sociaaldemocratie en hard gewerkt 

om dingen voor mekaar te krijgen, helaas zijn er ook veel dingen 

doorgeslagen en weer afgebroken. Dit heeft mij nogal gevormd door de 

jaren heen, en ben ik meer voor een sociaal maar realistisch beleid. 

Mij motiveert ook het vele onrecht wat er nog is voor de ‘onderklasse’, als ik die zo mag 

aanduiden: mensen die in een uitkering zitten, een ziekte hebben, vluchteling zijn – de manier 

hoe daar nu mee omgegaan wordt staat nog in de kinderschoenen, er zijn dan nog zoveel andere 

voorbeelden of dingen die beter kunnen. Ook ben ik zeer geïnteresseerd in projecten zoals sociale 

woning bouw, stadsplanning,groenvoorziening, aanleg van infrastructuur, enzovoort: de dingen 

waar aan de toekomst wordt gedacht. 

Penningmeester: 
Ik ben Folkert Buis, rijksambtenaar, 45 jaar. Met mijn vrouw, dochter (11) 

en zoon (10) woon ik aan de mooie Plaats van Middendorp in Voorburg. Door 

mijn eerdere activiteiten heb ik een uitgebreid netwerk in de PvdA en een 

scherpe politiek-bestuurlijke antenne. In mijn werk focus ik op het optimaal 

adviseren van bewindslieden, vanuit deze politiek-bestuurlijke antenne. 

Na een in de jaren negentig actieve periode in de studentenpolitiek en de 

PvdA heb ik de laatste jaren de voorrang gegeven aan mijn gezin met jonge 

kinderen en de opbouw van mijn professionele loopbaan. Naar mijn gevoel is 

nu het moment om mijn kennis en ervaring in te zetten voor een functie in 

het bestuur van de PvdA Leidschendam-Voorburg. 
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De sociaal-democratie gaat voor mij om emancipatie en (zelf)verheffing. Dat laatste woord klinkt 

misschien ouderwets, voor mij is het een belangrijk begrip. Mijn vader heeft kansen gekregen om 

via de HBS-B, die goed bij hem paste, te emanciperen en zich te verheffen. Ik streef naar dat type 

kansen voor iedereen!  

Algemene bestuursleden: 
Ik ben Sangita Paltansing, 33 jaar oud en ik woon al bijna 10 jaar in 

Leidschendam-Voorburg. Sinds een paar jaar ben ik ook moeder van 

twee prachtige dochters.  

Na mijn studie Sociale en Organisatiepsychologie in Leiden, ben ik gaan 

werken als ambtenaar bij de gemeente Den Haag. Gestart in de 

stedelijke ontwikkeling, daarna een jaar voor het bestuur gewerkt, en 

sinds een paar jaren, met name, werkzaam op dossiers in het sociale 

domein. Inmiddels ben ik ruim 14 jaar verder en ik doe het werk nog 

steeds met heel veel plezier.  

Van huis uit ben ik Surinaams-Hindostaans, ik hoor tot de zogeheten tweedegeneratie migranten, 

hier geboren en getogen, maar m'n ouders elders. Mijn ouders zijn ooit naar Nederland gekomen in 

de hoop hun kinderen een betere toekomst te kunnen geven. Het maximaal benutten van kansen 

en het optimale uit mezelf halen, zijn dan ook eigenschappen die me met de paplepel zijn 

ingegoten. In mijn werk speelt het politieke aspect altijd een belangrijke rol. Politiek in 

combinatie met de burger uiteraard, vaak een lastig speelveld. Als mens zie en hoor ik continu van 

alles om me heen, waardoor ik me geroepen voel er iets aan te doen. Ik ben van mening dat 

verandering van bovenaf komen, wil je er echt iets mee kunnen bereiken. Tijd voor actie dus!  

Verder zijn de zittende bestuursleden Jac Wolters (68) en Michel van der Holst (44) beschikbaar 

om als algemeen bestuurslid aan te blijven.  
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BERICHTEN UIT DE RAADSFRACTIE 

WINKELIERS PRINSENHOF BLIJ MET BLAUWE PARKEERZONE  
Persbericht 15 mei 2016  
De winkeliers van de Prins Frederiklaan/Prinsenhof in Leidschendam-Noord zijn zeer 

tevreden met de onlangs aangelegde blauwe parkeerzone in hun winkelgebied. Na 5 jaar 

aandacht vragen voor de overvolle parkeerplaatsen is het eindelijk gelukt. Vooral mevrouw 

Van Kan, van de gelijknamige stomerij (onlangs “Koninklijk” bekroond!) heeft hier veel tijd 

en energie in gestoken. “Er is duidelijk veel meer parkeerplaats in ons winkelgebied. Vroeger 

hadden veel bewoners van de flats aan de overkant hier hun auto staan, ondanks het eigen 

parkeerterrein. Maar nu zijn er altijd plekken vrij voor mensen die hier hun boodschappen 

komen doen. We krijgen veel positieve reacties van onze klanten!”, aldus mevrouw Van Kan. 

De komst van de blauwe zone werd feestelijk gevierd samen met de fractievoorzitters Astrid van 

Eekelen (VVD) en Marjan van Giezen (PvdA). Beide fractievoorzitters hebben de blauwe zone in de 

Gemeenteraad verdedigd en de wethouder opgeroepen een positief besluit te nemen. Wethouder 

Floor Kist kon in maart melden dat de blauwe zone er inderdaad zou komen. Niet veel later 

werden de blauwe strepen al gezet en de borden geplaatst.  

De beide fractievoorzitters waren het helemaal eens: “Dit had 

niet veel langer moeten duren. Veel ondernemers hebben het 

zwaar hier, en dan klanten moeten missen omdat ze hun auto 

niet kwijt kunnen, is dan een hard gelag. Gelukkig kunnen we nu 

iedereen gerust stellen: er zijn weer ruim voldoende 

parkeerplaatsen vrij in het winkelgebied Prinsenhof! We zijn 

trots dat wij hieraan ook een klein steentje hebben kunnen 

bijdragen”.  

De beide fractievoorzitters van de VVD en de PvdA hebben een serie gezamenlijke werkbezoeken 

afgelegd aan de winkelgebieden van Leidschendam-Voorburg. Er werd samen met de ondernemers 

vooral gesproken over de economische ontwikkelingen, de leefbaarheid en de mogelijkheid van 

meer stimulans en minder regels. “Het is ons goed bevallen om zo met ondernemers te kunnen 

praten en met eigen ogen te kijken naar de ontwikkelingen in de winkelgebieden. Dat blijven we 

gewoon doen, dus nodig ons rustig uit!” aldus beide fractievoorzitters. 

PVDA VRAAGT WEKELIJKS OPHALEN GFT-AFVAL IN DE ZOMER 
Persbericht 7 mei 2016 
De PvdA-fractie Leidschendam-Voorburg heeft opnieuw aangedrongen op het wekelijks 

ophalen van groente- fruit- en tuinafval (GFT) in de zomermaanden. Vanaf eind 2016 zal in 

Leidschendam-Voorburg het afval niet meer wekelijks maar nog maar eens in de twee weken 

worden opgehaald. Dit is onderdeel van het nieuwe afvalbeleid, dat Avalex in zes gemeenten 

zal invoeren.  

In 2017 wordt het Omgekeerd Inzamelen van kracht. Dit houdt in dat GFT- en plastic afval aan huis 

wordt opgehaald en het restafval door inwoners zelf moet worden weggebracht naar een 

afvalcontainer dicht in de buurt. Door de gescheiden inzameling van papier- , glas- en plastic afval 

zal er nog maar weinig restafval over blijven. Naast de milieuwinst betekent dit dat op termijn de 

afvalstoffenheffing omlaag zal kunnen. 

 De PvdA-fractie heeft de afgelopen periode veel verzoeken van inwoners ontvangen om in de 

zomermaanden het GFT-afval wél wekelijks op te halen. Dit gebeurt ook al in o.a. Rijswijk. Marjan 
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van Giezen, fractievoorzitter PvdA:” Als het warm is gaat het GFT-afval anders teveel 

stankoverlast geven. Dan is het niet fijn zo’n container twee weken voor je deur te hebben 

staan”. 

Tijdens de Raad van 26 april stelde de wethouder voor om het wekelijks inzamelen nog niet in te 

voeren maar eerst te kijken of er veel klachten zouden komen. De PvdA vond dit niet zo’n goed 

idee. “Er lag al een unaniem aangenomen motie van de Raad om in de zomer het GFT-afval 

wekelijks in te zamelen”, aldus Marjan van Giezen, “laten we dat dan eerst doen en dan kijken of 

inwoners dit waarderen. Als blijkt dat het niet nodig is, kan het alsnog terug naar twee-wekelijkse 

inzameling. Maar wij denken dat inwoners het echt waarderen als hun GFT-afval wel wekelijks 

wordt opgehaald”. De wethouder reageerde hier positief op en de hele Raad steunde dit verzoek. 

Hierdoor zal het GFT-afval in het eerste jaar van het nieuwe afvalbeleid gewoon wekelijks worden 

opgehaald. Bij gebleken succes wordt gekeken of dit kan worden voortgezet. 

DE BURGEMEESTER OP HET SPEELVELDJE 
Raadsflits 28 april 2016 
Over de nieuwe burgemeester is al veel gezegd. Klaas Tigelaar is een sterke, transparante 

en toegankelijke burgemeester, de PvdA is blij met deze keuze en heet hem van harte 

welkom! Maar er gebeurde meer in de Raad. Lars, Laura, Max en Cyanne krijgen hun hard 

bevochten kunstgrasveldje bij Appelgaarde.  

Natuurlijk schept dit een precedent: komt iedereen naar de Raad om geld te vragen? Zo simpel 

was het niet, ze hebben er hard voor gevochten en veel tijd in gestoken. 

Dan: ‘plan’ Stompwijk nadert zijn einde, uitvoering Stompwijk kan beginnen, nu het tracé van de 

Verbindingsweg is bepaald. Een terechte keuze, met afweging van veiligheid, efficiëntie en 

bewonersbelangen.  

Ook krijgt theater Ludens tijdelijk extra steun op voorwaarde dat ze toekomstbestendiger gaan 

werken. Tenslotte het afvalbeleid. De Raad had unaniem ingestemd met PvdA-motie om GFT 

zomers wekelijks op te halen ipv 2-wekelijks, zoals het nieuwe beleid vanaf 2017 voorschrijft. Nu 

lag daar het voorstel om dat toch niet te doen en eerst te kijken of burgers gaan klagen. Gelukkig 

was de wethouder toegankelijk voor de wens van de PvdA, gesteund door iedereen, om eerst te 

starten met zomers wel wekelijks ophalen. Dan zal blijken dat inwoners dit waarderen! 

POLITIEKE AGENDA 
Juni 2016 
Do 2 Presidium en fractievergadering voor de raad 

Wo 8 raadsvergadering (laatste voor zomerreces: di 5 juli) 

Di 14 open Raadhuisavond 

Do 16 fractievergadering voor Commissies  

Di 21 Commissie Openbaar Gebied (OG) 

Wo 22 Afdelingsvergadering in Wijkcentrum de Groene Loper 

Do 23 Commissie Maatschappelijke Activiteiten (MA) 

Za 25 Gewestvergadering, zaal Engels in Rotterdam 

Di 28 Commissie Algemene Zaken (AZ) 

Do 30 Presidium en fractievergadering voor de raad 

 

Bijeenkomsten fractie, commissies en gemeenteraad zijn openbaar en beginnen om 19.30 uur 

In Raadhuis Swaensteyn, Herenstraat 72 Voorburg.  


